

Møtereferat

Leiargruppa - referat frå møte 23.04.19

Møtedato:	23.04.2019	Møtestad:	Møterom Anga, Førde rådhus
------------------	-------------------	------------------	----------------------------

Møtt	Ikkje møtt
<u>Leiargruppa:</u> Kirstin Bruland Øyvind Bang Olsen Kurt Even Andersen Lise Mari Haugen Kristine Steindal Åge Stafsnes Ole John Østenstad <u>Andre:</u> Trond Ueland Jan Birger Moe Øystein Høyvik	

Møteleiar:	Ole John Østenstad	Møtereferent:	Øystein Høyvik
-------------------	---------------------------	----------------------	-----------------------

Utsendt dagsorden

Tidspunkt	Kva
08.05 – 08.10	Gjennomgang og godkjenning av referat frå møte 22.03.19
08.10 – 08.25	Presentasjonsrunde v/ alle
08.25 – 08.45	Status i prosjektnettverka v/ kommunalsjefar/prosjektleiarar
08.45 – 08.55	Er det behov for endringar i korleis vi organiserer prosjektet? Eit stikkord her er i kva grad linja er byrja å ta over stafettpinnen – og kva eventuelle konsekvensar det har v/ Øystein Høyvik
08.55 – 09.10	Avklare saker som skal til drøfting 23.04.19 v/ Jan Birger Moe
09.10 – 09.20	Oppsummering møte 10.04.19 i PSU og fellesnemnda v/ Ole John Østenstad Avklare saker til møte 08.05.19 i PSU og fellesnemnda v/ Øystein Høyvik
09.20 – 09.30	Eventuelt

Sak nr.	Sakstittel, omtale og konklusjon	Ansvar	Frist
1	Gjennomgang og godkjenning av referat frå møte 22.03.19 <ul style="list-style-type: none"> • Godkjent 		
2	Presentasjonsrunde <ul style="list-style-type: none"> • Velkommen til Kristine Steindal og Åges Stafsnes og presentasjonsrunde vart gjennomført 		
3	Status i prosjektnettverka v/ kommunalsjefar/prosjektleiingar <ul style="list-style-type: none"> • Kultur v/ Trond Ueland <ul style="list-style-type: none"> ○ I hovudsak i rute – men må i nær framtid sjå på spørsmål knytt til fysisk lokalisering av Idrett og friluftsliv, samt gå meir i djupna i høve spørsmål knytt til bruken av kulturhusa og ulike kulturordningar • Teknisk v/ Øyvind Bang-Olsen <ul style="list-style-type: none"> ○ I hovudsak i rute – men kapasitetsutfordringar knytt til å etablere ny eining for areal- og byggesak • Oppvekst v/ Åge Stafsnes og Kristine Steindal <ul style="list-style-type: none"> ○ Åge Stafsnes går inn som leiar av prosjektnettverket ○ Kristine Steindal går inn som medlem av prosjektnettverket ○ I hovudsak i rute – men vil i nær framtid ha auka fokus på IKT-området • Helse/omsorg v/ Kirstin Bruland og Kurt Even Andersen <ul style="list-style-type: none"> ○ I hovudsak i rute • Personal v/ Jan Birger Moe <ul style="list-style-type: none"> ○ I hovudsak i rute til 1. juni med utsending av arbeidskontrakter – men truleg må nokre einingar/tilsette vente til etter 1. juni før dei mottek kontrakter • Prosjektleiing og –koordinator vil før sommaren delta i møte i prosjektnettverka 	ØH	
4	Behov for endringar i prosjektorganiseringa <ul style="list-style-type: none"> • Flytta til møte i administrativ styringsgruppe 23.04.19 		
5	Ansvarsfordeling mellom Bygg- og eigedomsforvaltning og einingane <ul style="list-style-type: none"> • Øyvind Bang-Olsen informerte om arbeidet som er gjennomført med å lage utkast til malar og avtalar mv • Det blir sett ned arbeidsgruppe beståande av: <ul style="list-style-type: none"> ○ Ellen Bijsterbosch (Bygg- og eigedomsforvaltning), leiar av gruppa ○ Kari Aase (FDV Førde) ○ Hallgeir Hamre (Førde Ungdomsskule) ○ Anne Jorunn Fauske (Bygstad Barnehage) ○ Representant frå institusjonane (Kirstin Bruland og Øyvind Bang-Olsen avtalar kven som deltek) ○ Johan Bengtson (Førdehuset) 	KB/ØBO ØBO	

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Øyvind Bang-Olsen og Kari Aase avklarar Olav Årskaug bør/kan inngå i gruppa • Gruppa skal innan 1. juni komme med framlegg til avtalar, arbeidsdeling mv mellom dei ulike interessentane 	EB	
6	<p>Brann og redning – kulturbygging</p> <ul style="list-style-type: none"> • Det blir gjennomført 3 samlingar for tilsette i løpet av april – september 2019 <ul style="list-style-type: none"> ○ Kostnad knytt til møtegjennomføring inkludert utgifter til eksterne førelesarar blir dekket over prosjektbudsjettet ○ Kostnad knytt til timar/arbeidstid for den enkelte tilsett som deltek blir dekket av den enkelte kommune 		
7	<p>Avklare saker som skal til drøfting 23.04.19</p> <ul style="list-style-type: none"> • Følgjande tema/område vart drøfta: <ul style="list-style-type: none"> ○ Innplassering av leiarar på nivå 4 i kapittel 3 eller kap 4/5 i samsvar med HTA kap 3.4.0 ○ Bruk av stkode for innplassering av drifts- og fagkoordinatorar ○ Bruk av titlar ○ Prinsipp for rydding i stillingskodar og stillingstitlar. 		
8	<p>Oppsummering møte 10.04.19 i PSU og fellesnemnda</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ikkje spesielle oppfølgingspunkt <p>Avklare saker til møte 08.05.19 i PSU og fellesnemnda</p> <ul style="list-style-type: none"> • PSU <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje behov for møte • Fellesnemnda <ul style="list-style-type: none"> ○ Orienteringssaker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Pr i dag ikkje saker utover prosjektleiar si faste orientering ○ Ordinære saker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Prosjektbudsjett ▪ Oppgåveutval 		
5	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Brev frå KS om arbeidstid for tilsette i kommunar som blir slått saman • Arbeidsavtalar einingsleiarar – manglar framleis nokre i retur – må skje snarast 	K.sjefar saman med personal sjef	